
ПРОТОКОЛ № 10 

 

засідання постійної комісії селищної ради  
з питань комунальної власності, житлово-комунального господарства, 

енергозбереження та транспорту 

 

16 червня 2021 року 

Початок: 13.00 год. 
Закінчення: 14.30 год. 

 

ПРИСУТНІ: 

Члени постійної комісії: Бондаренко А.М., Ященко Т.В.,  Шкаран Є.В.  

Запрошені:  
Сегедій П.Ю., селищний голова 

Акастьолова Л.П., начальник відділу комунальної власності та правового 
забезпечення Виконавчого комітету   Софіївської селищної ради; 

Мазенко В.А., начальник Відділу освіти Виконавчого комітету   Софіївської 
селищної ради 

 

ВІДСУТНІ: Рудніцький О.З.,  Левченко С.С.  
  

 

Головує на засіданні Бондаренко А.М., голова комісії 
                    

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
1. Про списання спортивно-дитячого майданчика № 2. 

2. Про передачу майна Софіївської селищної ради. 
3. Про внесення змін до рішення Софіївської селищної ради. 
4. Про поділ об’єкта нерухомого майна. 
5. Про відміну процедури реорганізації комунальних закладів. 
6. Про ліквідацію Комунального закладу «Софіївський центр соціальних 

служб для сім’ї, дітей та молоді». 
7. Про внесення змін до установчих документів Комунального закладу 

«Територіальний центр соціального обслуговування (надання соціальних послуг)». 

8. Про оренду майн комунальної власності Софіївської селищної ради. 
Інформує: Акастьолова Л.П, начальник відділу комунальної власності та правового 

забезпечення Виконавчого комітету   Софіївської селищної ради. 
 

І. СЛУХАЛИ: Про списання спортивно-дитячого майданчика № 2. 

Інформувала: Акастьолова Л.П, начальник відділу комунальної власності та 
правового забезпечення Виконавчого комітету   Софіївської селищної 
ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Бондаренко А.М., запропонував винести питання на розгляд пленарного 

засідання селищної ради та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: винести питання на розгляд пленарного засідання селищної ради 
та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення 



 

Голосували: «За» - 3;  «Проти» - 0;  «Утримались» - 0. 

 

ІІ. СЛУХАЛИ: Про передачу майна Софіївської селищної ради. 
Інформувала: Акастьолова Л.П, начальник відділу комунальної власності та 

правового забезпечення Виконавчого комітету   Софіївської селищної 
ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Бондаренко А.М., запропонував винести питання на розгляд пленарного 

засідання селищної ради та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: винести питання на розгляд пленарного засідання селищної ради 
та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення 

 

Голосували: «За» - 3;  «Проти» - 0;  «Утримались» - 0. 

 

ІІІ. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Софіївської селищної ради. 
Інформувала: Акастьолова Л.П, начальник відділу комунальної власності та 

правового забезпечення Виконавчого комітету   Софіївської селищної 
ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Бондаренко А.М., запропонував винести питання на розгляд пленарного 

засідання селищної ради та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: винести питання на розгляд пленарного засідання селищної ради 
та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення 

 

Голосували: «За» - 3;  «Проти» - 0;  «Утримались» - 0. 

 

ІV. СЛУХАЛИ: Про поділ об’єкта нерухомого майна. 

Інформувала: Акастьолова Л.П, начальник відділу комунальної власності та 
правового забезпечення Виконавчого комітету   Софіївської селищної 
ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Шкаран Є.В.., запропонував винести питання на розгляд пленарного засідання 

селищної ради та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: винести питання на розгляд пленарного засідання селищної ради 
та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення 

 

Голосували: «За» - 3;  «Проти» - 0;  «Утримались» - 0. 

 

V. СЛУХАЛИ: Про відміну процедури реорганізації комунальних закладів. 

Інформувала: Акастьолова Л.П, начальник відділу комунальної власності та 
правового забезпечення Виконавчого комітету   Софіївської селищної 
ради. 



 

ВИСТУПИЛИ: 
Бондаренко А.М., запропонував винести питання на розгляд пленарного 

засідання селищної ради та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: винести питання на розгляд пленарного засідання селищної ради 
та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення 

 

Голосували: «За» - 3;  «Проти» - 0;  «Утримались» - 0. 

 

VІ. СЛУХАЛИ: Про ліквідацію Комунального закладу «Софіївський центр 
соціальних служб для сім’ї, дітей та молоді». 
Інформувала: Акастьолова Л.П, начальник відділу комунальної власності та 

правового забезпечення Виконавчого комітету   Софіївської селищної 
ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Ященко Т.В., запропонував винести питання на розгляд пленарного засідання 

селищної ради та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: винести питання на розгляд пленарного засідання селищної ради 
та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення 

 

Голосували: «За» - 3;  «Проти» - 0;  «Утримались» - 0. 

 

VІІ. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Територіальний центр соціального обслуговування (надання соціальних 
послуг)». 

Інформувала: Акастьолова Л.П, начальник відділу комунальної власності та 
правового забезпечення Виконавчого комітету   Софіївської селищної 
ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Бондаренко А.М., запропонував винести питання на розгляд пленарного 

засідання селищної ради та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: винести питання на розгляд пленарного засідання селищної ради 
та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення 

 

Голосували: «За» - 3;  «Проти» - 0;  «Утримались» - 0. 

 

 

VІІІ. СЛУХАЛИ: Про оренду майна комунальної власності Софіївської селищної 
ради. 

Інформувала: Акастьолова Л.П, начальник відділу комунальної власності та 
правового забезпечення Виконавчого комітету   Софіївської селищної 
ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 



Бондаренко А.М., - як на сьогоднішній день працює котельня, опалюється 
школа? З якою метою майно здається в оренду? 

Сегедій П.Ю., про те, що передача в оренду котельні школи приваблива тим, 
що орендар по додатковим умовам оренди за свій рахунок проведе модернізацію 
газового обладнання; підготовка котельні до опалювального сезону, отримання  
всіляких дозволів та повірка обладнання – все це стане обов’язком орендаря. 

Котельня працює за рахунок газу, то і процедура закупівлі газу також повністю 
лягає на орендаря. Переведення котельні на альтернативне опалення не планується. 

Мазенко В.А., гарний приклад передачі шкільної котельні в оренду по 
Миколаївській школі. Попередній опалювальний сезон школа опалювалась саме з 
котельні, яку передано в оренду, і в приміщеннях було дійсно тепло. Чим 
задоволені, батьки, учні і колектив. Додатково оренда дозволяє економити 
бюджетні кошти – не треба утримувати та оплачувати заробітну плату сезонним 
працівникам котельні, на треба сплачувати комунальні послуги (вода, 
електроенергія), відпала проблема проведення тендерних закупівель газу, повірки 
лічильників та отримання дозволів на початок опалювального сезону. 

Бондаренко А.М., зауважив про необхідність присутності Мазенко В.А. на 
пленарному засіданні ради та про її готовність відповідати на питання депутатів, 
які можливо виникнуть при обговоренні даного проекту рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: винести питання на розгляд пленарного засідання селищної ради 
та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення 

 

Голосували: «За» - 3;  «Проти» - 0;  «Утримались» - 0. 

 

Доручити Акастьоловій Л.П., начальнику відділу комунальної власності та 
правового забезпечення Виконавчого комітету Софіївської селищної ради, 
інформувати з питань, які розглядалися на засіданні комісії, на пленарному 
засіданні ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                    А.М.Бондаренко 

 

Секретар постійної комісії                                                Т.В.Ященко 

 


